



葛量洪校友會黃埔學校

Grantham College of Education Past Students' Association Whampoa Primary School

九龍紅磡黃埔花園德安街30號

30 Tak On Street, Whampoa Garden, Hung Hom, Kowloon.

電話 Tel : 2334 3673 傳真 Fax : 2333 7689

www.gcewps.edu.hk

由學校填寫 For School Use Only

學生註冊編號：

學生編號：

取錄班別：

上課日期：

入學申請表(2018-2019年度) Application Form for School Admission 2018 to 2019



報讀級別 Admission Level : _____

A. 學生個人資料 Student Personal Information

姓名 Name : 中文 Chinese _____ 英文 English _____ #性別 Sex : 男 Male
 女 Female

出生地點 Place of Birth : _____ 出生日期 Date of Birth : _____ / _____ / _____
日 DD / 月 MM / 年 YYYY

#出生證明書/證件號碼 : 香港出生證明書號碼 HK Birth Certificate No./ 身份證號碼 ID Card No. _____

其他(請註明) Others (Please specify) : _____ 號碼 No. _____

現就讀學校 Current School : _____ 現時就讀之年級 Current Level : _____

如非本港出生且首次入讀香港的學校, 請註明來港入境日期: _____ / _____ / _____
(以護照/單程證上入境處發出的「入境標籤」載有的入境日期為準) 日 DD / 月 MM / 年 YYYY

In the absence of a Hong Kong Birth Certificate and admitted for the first time in Hong Kong, please specify Date of Arrival in H.K.
(Refer to the Immigration Dept's the landing slip on the Passport or the One-way Permit")

#種族 Ethnicity : 華人 Chinese 其他(請註明) Others (Please specify) : _____

其他就讀本校的兄弟資料 : 姓名 Name _____ 班別 Class : _____ 班號 Class No (_____)
Other Sibling(s) studying in our School

#在家常用語言 Dialect(s) Used at Home : 廣東話 Cantonese 英語 English 普通話 Putonghua 其他 Others _____

#住址 Address : _____
室(Flat/Room) 樓(Floor) 座(Block)

大廈(Building) 村/屋邨(Estate) 街道名稱及號碼(Street and number)

地區(District) 香港 Hong Kong 九龍 Kowloon 新界 New Territories

B. 家庭狀況 Family Information

#主要聯絡人 Contact Person : 父親 Father 母親 Mother 監護人 Guardian _____

父親 姓名 Father's Name : 中文 Chinese _____ 英文 English _____

聯絡電話 Contact Number : _____ 電郵 E-mail : _____

職業 Occupation : _____ 工作機構名稱 Name of Institution : _____

母親 姓名 Mother's Name : 中文 Chinese _____ 英文 English _____

聯絡電話 Contact Number : _____ 電郵 E-mail : _____

職業 Occupation : _____ 工作機構名稱 Name of Institution : _____

監護人 姓名 Guardian's Name : 中文 Chinese _____ 英文 English _____

與申請人關係 Relationship : _____ 聯絡電話 Contact Number : _____

續下頁
To be continued →

請在適當的方格內加「✓」號, 並填上有關資料 Please put a 「✓」 in the appropriate box.

C. 本人聲明 I declare

本人謹聲明為上述申請人的家長/監護人。本人明白此表格提供的個人資料的用途，和有關查閱及改正資料的權利。本人並聲明此表格內的資料全屬正確無訛，倘若有虛報資料，本申請則作廢及有關報名表及所有附件上的資料只是次申請用途，過後將會銷毀。

I declare that I am the parent/guardian of the aforementioned applicant. I understand the means which the personal data contained in this form will be used, as well as my rights for data access/correction. I also declare that to the best of my knowledge and belief, the information contained in this form is true and correct. If false information is supplied, the application will be rendered null and void and I understand all the information submitted in the Application Form and other attachments will be used only for screening purpose for this school year's admission. They will be destroyed after the process.

家長/監護人簽署 Signature of parent/guardian : _____ 日期 Date : _____

D. 報名須知 Information on Application

1. 請填妥申請表，親自將表格連同下列文件於辦公時間內交回本校校務處，並必須一併附上：
Completed Application form should be submitted to General Office in person during office hours. The following must be submitted together with the application :

➤ 須遞交的文件包括 Required documents for withdrawal application include*:

申請人之香港出生證明書/香港身份證 正本 及 副本
The applicant's HK Birth Certificate/HK ID Card and its copy

如非本港出生的申請者，應同時遞交在本港居留的有效證明文件 正本 及 副本
In the absence of a Hong Kong Birth Certificate, parent/guardian should bring along the applicant's Birth Certificate(overseas) and document(s) permitting him/her to stay in Hong Kong and their copies.

出生醫學證明 Birth Certificate

如持有以下證件，需同時遞交「入境標籤」副本，入境標籤上載有持有人英文姓名、證件號碼、入境日期、在港的逗留條件和期限。

If applicable below valid identity document, parent/guardian should bring along the landing slip copy, the landing slip bears the holder's English name, travel document number, arrival date, conditions and limit of stay in Hong Kong.

護照 Passport

前往港澳通行證
Permit for Proceeding to Hong Kong and Macao (Commonly known as "One-way Permit")

回港證 Re-entry Permit

簽證身份書 Document of Identity

其他 Others _____

➤ 成績表副本 Copies of academic report cards

2. 校務處之辦公時間為星期一至五：上午 9 時至下午 5 時，星期六：上午 9 時至中午 12 時
Our General Office hour is: Monday to Friday 9:00am – 5:00pm, Saturday 9:00am – 12:00pm.